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Received: Tue 4/7/2020 5:31:

Ja, mijn gedachte was ook. Mits traceerbaar en veilig, dan is het goed.
Het ging vooral over grondstoffen/ingrediénten...

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEECEEEDBEEEXN0 minvws 01>
Datum: dinsdag 07 apr. 2020 6:30 PM

An: EERREIET) ini>
Onderwerp: RE: Gesprekspunten PO VWA maandag 6 april a.s.

Ik kan me overigens best wat voorstellen bij enige flexibiiteit.... (nu maar hopen dat de vragen niet over een zekere wijn gaan)

var:IEE)SEER0 ivi
Verzonden: dinsdag 7 april 2020 14:57

Aan: )JEEM @minvws.ni>; ) @minvws.nl>;
A. A. @minvws.nl>; ) @minvws.nl>; )

CC: . @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Gesprekspunten PO NVWA maandag 6 april a.s.

Dank je. De vraag over etikettering hebben we inderdaad contact over met de NVWA. FNLI kwam hierover ook al bij ons REE»
de lijn.

Issue is nog niet afgerond/nog geen afspraken. Zal ik eens achteraan gaan.

Verzonden: dinsdag 7 april 2020 14:53

JE © minvws.ni>; ) minvws.nl>;
2 minvws.nl>; ®@ minvws.nl>; )

* minvws.nl>

Onderwerp: RE: Gesprekspunten PO NVWA maandag 6 april a.s.

Ha, dank nog voor de voorbereiding!

buiten verzoek

Coronacrisis. Boodschap was doorgekomen dat we geen urenstaatjes willen maar willen weten wat ze inhoudelijk niet

meer kunnen doen of minder doen (bijv: we komen niet meer in die en die sector, en we ondervangen dat risico

steekproefsgewijs op afstand ofzo). Opmerkelijk hoeveel moeite het kost om dit in kaart te brengen, zeker vergeleken
met de douane.
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Vervolgens nog even doorgepraat over de mondkapjes. Helder dat medische mondkapjes niet primair hun pakkie an is.

Paar issues daarbuiten: ze zien net als bij de medische mondkapjes dat de er in particuliere markt ook gekke dingen

gebeuren. Bij signalen treden ze op. Daarnaast hebben ze voor toezicht op slacht medische mondkapjes nodig. Hebben

ze bij LNV als opdrachtgever/eigenaar teruggelegd. Begrip voor afweging dat medisch personeel voor gaat, maar als de

kapjes op zijn kunnen ze bepaald werk niet meer doen.

Beeld over tabak niets nieuws, zijn we goed op de hoogte.

Tot slot meldde @EAELEdat mogelijk FNLI/CBL nog bij ons op de lijn komt ivm etikettering. Als nu bepaalde ingredienten
niet te krijgen zijn agv dichte grenzen dan moeten ze soms uitwijken naar een substituut. En daar zijn de etiketten last

minute niet meer op aan te passen. NVWA is met ze in gesprek hoe dit op te vangen als het zich voordoet zodat ieg de

allergenen helder worden gemaakt (bijv met stickers/schapkaartjes ofzo). Kan zijn dat wij nog moeten instemmen dat ze

soms wat flexibel met de regels omgaan.

Dat was het denk ik, groet,

5.1.2e

Datum: dinsdag 07 apr. 2020 12:12 PM

aan:[ERED minvws.nl>

Onderwerp: FW: Gesprekspunten PO NVWA maandag 6 april a.s.

Is dit telefonisch overleg doorgegaan? Is er nog iets wat teruggekoppeld kan/mag worden aan het NVWA team?

var:ICES
Verzonden: vrijdag 3 april 2020 15:30

) SEE minvws n>; IEEE.

Onderwerp: Gesprekspunten PO[ s12e NWmaandag 6 april as.

Maandag a.s. heb je een telefonisch overleg staan met [|| EE de NVWA. Wat

ons betreft hebben we drie punten mee te geven.

buiten verzoek

2) De Coronacrisis. Ook Corona trekt een wissel op de werkzaamheden van de NVWA. Sommige werkzaamheden

worden afgeschaald of moeten op een alternatieve wijze worden uitgevoerd. Vandaag zouden wij een document

ontvangen met daarin een overzicht van de afschaling van werkzaamheden (nog niet binnen). De communicatie

hierover verloopt binnen de NVWA nogal rommelig. Onze vragen over wat al dan niet wordt afgeschaald, wat de

consequenties zijn en wat eventuele nieuwe risico’s door de Coronacrisis zijn, worden vrij traag opgepakt.

Je kunt vragen hoe een en ander nu loopt en of ze ons goed op de hoogte willen houden.



211102

buiten verzoek

Mochtje nog vragen hebben, dan horen wij het wel.

Fijn weekend!

Verzonden: maandag 30 maart 2020 12:47

Aan:

Onderwerp: PO

Hoi collega’s,

Aanstaande vrijdag staat een PO gepland voor [EER met de NVWA. Hebben jullie (dringende) agendapunten voor

dit overleg? Zouden jullie die dan uiterlijk donderdagochtend aan mij kunnen sturen met een korte toelichting erbij.
Dank je!

aoe, IEEE


